

Amazing 中国  
CHINA 中国

8D6N

# 湖北赏花之旅

武汉 / 仙桃 / 枝江 / 宜昌 / 荆州 / 赤壁 / 江夏

HUBEI~WUHAN / XIANTAO

ZHIJIANG / YICHANG / JINGZHOU / CHIBI / JIANGXIA

Tour Code: CYH



China  
中国



Tongxin Flower Sea  
同心花海



Chibi Gexian Mountain  
赤壁葛仙山



Chibi Ancient Battlefield of  
the Three Kingdoms  
赤壁古战场



East Lake Cherry Blossom Park  
东湖樱园

行程次序, 以当地旅社安排为准。

\*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.

\*Pictures shown are for illustration purposes only



Lihuangpi Road  
黎黄陂路



Three Gorges Immigration Museum  
三峡移民博物馆



Jiangxia Rapeseed Flower Field  
江夏油菜花海



## 精简行程

### 第一天 启程 ✈️ 武汉 (机上用餐/午/晚)

- ☑️ 东湖樱园 (含电瓶车)
- ☑️ 黎黄陂路
- ☑️ 江汉路步行街
- ☑️ 汉江江滩

### 第二天 武汉 🚗 (约140公里) 仙桃 🚗 (约160公里) 枝江 🚗 (约70公里) 宜昌 (早/午/晚)

- ☑️ 梦里水乡 (含电瓶车 & 游船)
- ☑️ 车览油茶花田
- ☑️ 同心花海 (打卡赏花)

### 第三天 宜昌 (早/午/-)

- ☑️ 三峡大坝 (含电瓶车)
- ☑️ 三峡移民博物馆
- ☑️ 宜昌CBD美食街

### 第四天 宜昌 🚗 (约130公里) 荆州 (早/午/晚)

- ☑️ 三峡大瀑布 (含电瓶车)
- ☑️ 金狮洞

### 第五天 荆州 🚗 (约230公里) 赤壁 (早/午/晚)

- ☑️ 荆州古城关羽祠
- ☑️ 赤壁古战场 (含电瓶车)

### 第六天 赤壁 🚗 (约100公里) 江夏 (早/午/-)

- ☑️ 赤壁葛仙山 (打卡高山樱花绝景)
- ☑️ 江夏油菜花海

### 第七天 江夏 🚗 (约35公里) 武汉 ✈️ 吉隆坡 (早/午/机上用餐)

- ☑️ 晴川阁
- ☑️ 武商梦时代 (全球最大购物中心)
- ☑️ 送机

### 第八天 抵达吉隆坡

## 观光景点:

### 武汉

- ◆ **江汉路步行街** - 始建于1906年, 全长1600米, 是中国最长的百年商业老街之一, 有“天下第一步行街”之称。这里完美融合了近代历史建筑与现代商业潮流, 是武汉最具代表性的城市地标之一。
- ◆ **东湖樱园** - 东湖樱花园, 又称武汉磨山樱花园, 是中国湖北省武汉市武昌区东湖区的一个公园。作为“世界三大赏樱胜地”之一的东湖樱花园, 栽种了万余株樱花树, 每年3月初到4月初左右, 为一年中最美的赏樱季节。
- ◆ **晴川阁** - 晴川阁, 又名晴川楼, 位于湖北省武汉市汉阳区, 北临汉水, 东濒长江, 与黄鹤楼夹江相望, 互为衬托。晴川阁景区的整体建设从1984年开始复建, 历5年而完成, 占地约8000平方米。晴川阁是武汉市著名的文物旅游景观。

### 仙桃

- ◆ **梦里水乡** - 梦里水乡整个旅游区面积约5250亩, 以“文”为魂, 以“林”为魄, 以“农”为骨, 以“水”为脉, 突出以“乡愁”为主题的江汉民俗文化。梦里水乡涵盖12大特色功能板块, 包括荷塘村、亲子游乐园、乡趣游乐园、亲子耕读园、农业迪士尼、森林养生温泉等等。

### 宜昌

- ◆ **三峡大坝** - 长江三峡水利枢纽工程, 简称三峡工程或三峡大坝, 分布在重庆市到湖北省宜昌市的长江干流上, 大坝位于长江三峡西陵峡内的宜昌市。三峡水电站在发电、防洪及航运方面带来了巨大社会效益, 但也连带引起诸多移民、环境等问题。
- ◆ **三峡移民博物馆** - 湖北三峡移民博物馆是湖北省首座以三峡移民搬迁发展为主题的博物馆。陈列展览通过大场景还原的方式再现了三峡移民古街古巷的历史家园, 采用立体流水屏生动展示了三峡水位变化与移民搬迁的历程, 并打造还原水下淹没场景, 塑造水下博物馆, 令人震撼。

### 赤壁

- ◆ **赤壁古战场** - 三国赤壁古战场是中国古代“以少胜多、以弱胜强”七大战役中唯一尚存原貌的古战场遗址。景区以战争实景戏、楚地民俗民风、汉代古典建筑为内容, 以厚重的三国文化为载体; 综合采用庙会、社戏、雕塑、游艺、武术、杂技、电影等多种艺术表现形式, 独具特色。



✓ 6早餐 / 7午餐 / 4晚餐

风味餐:

★ 海鲜自助烤肉    ★ 湖北三蒸风味    ★ 赤壁风味



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 经开希尔顿欢朋酒店或同级 x 1晚
- ✓ 宜昌雅阁璞邸酒店或同级 x 2晚
- ✓ 荆州郢城宜居酒店或同级 x 1晚
- ✓ 赤壁鼎途国际酒店或同级 x 1晚
- ✓ 江夏联投福朋喜来登酒店或同级 x 1晚

自费项目: 大型三国文化沉浸式演艺《赤壁·借东风》+ 江夏里武汉老码头美食街 + 光谷悬浮轻轨 = RMB 380元/人

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



**Jiangnan Road Pedestrian Street**  
江汉路步行街



**Mengli Water Village**  
梦里水乡



**Three Gorges Dam**  
三峡大坝



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ WUHAN (MOB/L/D)

- East Lake Cherry Blossom Park (Included Buggy Car)
- Lihuangpi Road
- Jiangnan Road Pedestrian Street
- Han Jiang River Beach

### D2 WUHAN (140KM) ✈️ XIANTAO (160KM) ZHIJIANG (70KM) YICHANG (B/L/D)

- Mengli Water Village (Included Buggy Car & Boat ride)
- Rapeseed Flower Field (Passby view)
- Tongxin Flower Sea

### D3 YICHANG (B/L/-)

- Three Gorges Dam (Included Buggy Car)
- Three Gorges Immigration Museum
- Yichang CBD food street

### D4 YICHANG (130KM) 🚗 JINGZHOU (B/L/D)

- Three Gorges Grand Waterfalls Scenic Area (Included Buggy Car)
- Golden Lion Cave

### D5 JINGZHOU 🚗 (230KM) CHIBI (B/L/D)

- Jingzhou Ancient City Guanyu Temple
- Chibi Ancient Battlefield of the Three Kingdoms (Included Buggy Car)

### D6 CHIBI 🚗 (100KM) JIANGXIA (B/L/-)

- Chibi Gexian Mountain (High-Mountain Cherry Blossom View)
- Jiangxia Rapeseed Flower Field

### D7 JIANGXIA 🚗 (35KM) ✈️ WUHAN KUALA LUMPUR (B/L/MOB)

- Qingchuan Pavilion
- Wushang Mall (The world's largest shopping mall)
- Send to airport

### D8 ARRIVE KUALA LUMPUR

## TOURIST ATTRACTIONS:

### WUHAN

- ◆ **Jiangnan Road Pedestrian Street** - Built in 1906, it is 1,600 meters long and is one of the longest century-old commercial streets in China, known as the "world's first pedestrian street." It perfectly combines modern historical architecture with modern commercial trends and is one of Wuhan's most representative city landmarks.
- ◆ **East Lake Cherry Blossom Park** - East Lake Cherry Blossom Park, also known as Wuhan Moshan Cherry Blossom Park, is a park located in the East Lake area of Wuchang, Wuhan, Hubei. As one of the "World's Top Three Cherry Blossom Viewing Sites", East Lake Cherry Blossom Park is home to over ten thousand cherry trees. From early March to early April each year, it enters the most beautiful cherry blossom season.
- ◆ **Qingchuan Pavilion** - Qingchuan Pavilion, also known as Qingchuan Tower, is located in Hanyang District, Wuhan, Hubei Province. It faces the Han River to the north and the Yangtze River to the east, standing opposite the Yellow Crane Tower across the river, complementing each other. The reconstruction of Qingchuan Pavilion began in 1984 and was completed after five years, covering an area of approximately 8,000 square meters. Qingchuan Pavilion is a famous cultural and tourist landmark in Wuhan.

### XIANTAO

- ◆ **Mengli Water Village** - Mengli Water Village covers an area of approximately 5,250 Hectares, and is designed with "culture" as its soul, "forests" as its spirit, "agriculture" as its backbone, and "water" as its core. The town features 12 distinctive functional zones, including Lotus Pond Village, family amusement park, rural-themed amusement park, parent-child farming and study park, agricultural Disneyland, forest wellness hot spring and so on.

### YICHANG

- ◆ **Three Gorges Dam** - The Three Gorges Dam, also known as The Yangtze River Three Gorges Hydroelectric Project, is located on the main stream of the Yangtze River from Chongqing to Yichang in Hubei Province, with the dam itself situated within the Xiling Gorge in Yichang. The Three Gorges Hydropower Station has brought significant social benefits in terms of power generation, flood control, and navigation, but it has also caused issues related to resettlement and the environment.
- ◆ **Three Gorges Immigration Museum** - The Hubei Three Gorges Migration Museum is the province's first museum focused on the resettlement and development of Three Gorges migrants. Its exhibitions recreate historic streets and homes of the migrants using large-scale scenic displays, showing water level changes and the migration process with 3D flowing screens. The museum also reconstructs submerged scenes to create an underwater experience.

### CHIBI

- ◆ **Chibi Ancient Battlefield of the Three Kingdoms** - Chibi Ancient Battlefield of the Three Kingdoms is the only remaining battlefield site among China "Seven Great Battles". The scenic area features live war performances, Chu folk customs, and Han Dynasty classical architecture, all reflecting the rich Three Kingdoms culture. A variety of artistic forms including temple, local theater, sculptures, games, martial arts, acrobatics, and films are integrated, making the site uniquely distinctive.



✓ 6 Breakfast / 7 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

★ Seafood & BBQ buffet

★ Hubei Triple-Steamed Flavor

★ Chibi Flavor



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

✓ Jingkai Hampton by Hilton or similar class

x 1 Night

✓ Yichang Argyle Boutique Hotel or similar class

x 2 Nights

✓ Jingzhou Yingcheng Livable Hotel or similar class

x 1 Night

✓ Chibi Dingtu International Hotel or similar class

x 1 Night

✓ Wuhan Jiangxia Four Points by Sheraton or similar class

x 1 Night

Optional Tour: Three Kingdoms Cultural Performance "CHIBI : Borrowing the East Wind" + Jiangxia Li Wuhan Old Jetty Food Street + Optics Valley Suspended Monorail = RMB 380/Pax

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 湖北 HUBEI ·



<b>货币</b> <b>Currency</b> 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	<b>信用卡</b> <b>Credit Card</b> 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> <b>Exchange Rate</b> 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> <b>Dial Code</b> 	中国 : +86 China : +86
<b>电压</b> <b>Voltage</b> 	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	<b>插座</b> <b>Power Socket</b> 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> <b>Time Difference</b> 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	<b>行李托运</b> <b>Luggage Allowance</b> 	每人只限携带一件不超过8公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 8 kg.
<b>气候</b> <b>Weather</b> 	<input type="checkbox"/> 春季 Spring 3月 - 5月 Mar to May 10°C - 25°C <input type="checkbox"/> 夏季 Summer 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C - 35°C <input type="checkbox"/> 秋季 Autumn 9月 - 11月 Sep to Nov 15°C - 28°C <input type="checkbox"/> 冬季 Winter 12月 - 2月 Dec to Feb 5°C - 15°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> <b>Aircraft Type</b> 	<p>Boeing 737</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

